



COLLECTION
SAVAGE
COLLECTION

NUDE showcases a cocktail collection in collaboration with world-renowned mixologist Remy Savage. This new breed of glassware is fine, elegant and smaller in size, featuring beautiful and classically shaped pieces designed for everyday use in the hospitality sector.

NUDE présente une collection pour les cocktails en collaboration avec le créateur de cocktails de renommée mondiale Remy Savage. Cette nouvelle variété de verres est fine, élégante et de taille plus petite, avec de belles pièces de forme classique conçues pour un usage quotidien dans le secteur de l'hôtellerie.

SAVAGE COLLECTION COLLECTION SAVAGE



NG64154

NG64135

NG67276

NG67296

NG67286

NG64172

Both are subtly flared to avoid chipping and provides a comfortably sturdy and robust to hold.

The pony glass is taller and smaller in volume than the traditional style, with a chic rounded base and long, thin stem.

The coupe features a shallow bowl that is ideal for a variety of cocktails and sparkling beverages.

The coupetini blends the classic martini glass with a modern coupette for both a boulevardier and a daiquiri.

Emulating the rounded design of the liquor glass, the water glass is stackable with a 260ml capacity.

Les deux sont subtilement évasés afin d'éviter les éclats et offrent une prise confortablement solide et robuste.

Le verre pony est plus haut et plus petit en volume que le style traditionnel, avec une base arrondie chic et un pied long et fin.

La coupe dispose d'un bol peu profond qui est idéal pour une variété de cocktails et de boissons pétillantes.

Le coupetini associe le verre à martini classique à une coupette moderne pour un boulevardier et un daiquiri.

Reprenant la conception arrondie du verre à liqueur, le verre à eau d'une capacité de 260 ml est empilable.

Savage

ITEM # N° D'ARTICLE	DES	CAP	DIM	UOM	MASTERPACK EMBALLAGE MAÎTRE
NG64135	Highball	11 1/4 oz/330ml	6.8cm/14.6cm	DZ	2
NG64154	Lowball	10 oz/295ml	8.6cm/ 7.7cm	DZ	2
NG64172	Water	8 3/4oz/260ml	8.2cm/8.15cm	DZ	2
NG67276	Pony	4 1/2 oz/135ml	7.4cm/16.5cm	DZ	2
NG67286	Coupetini	5 3/4oz/170ml	9.95cm/16.6cm	DZ	2
NG67296	Coupe	7 1/2 oz/220ml	11cm/17.4cm	DZ	2

Dishwasher Safe / Va au lave-vaisselle Lead Free Crystal Glass / Cristal sans plomb

